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Zápisnica z rokovania Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Bratislava - Devínska Nová Ves 

konaného dňa 14. septembra 2023 

 

Miesto konania: Vila Košťálová, Novoveská ul. č. 17, Bratislava - Devínska Nová Ves 

Začiatok: 16:00 hod.                                                                                                         Ukončenie: 17:15 hod. 

 

 

Začiatok rokovania otvoril starosta MČ Bratislava - Devínska Nová Ves p. Dárius Krajčír. Všetkých 

prítomných privítal a konštatoval, že poslanci sú uznášania schopní.  

Prítomných 11 poslancov. Poslanec J. Žatko sa ospravedlnil. 

  

 

UMZ č. 69/9/2023 

Hlasovanie o predloženom programe:  

 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                        0 

 

 

Bod č. 1) Voľba členov návrhovej komisie, overovateľov a určenie zapisovateľa. 

Návrhová komisia: Ing. Jaroslava Kaňuchová Pátková PhD., Mgr. Miroslav Antal, Bc. Jozef Tittel 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Beata Janatová, Petra Žáčik Jendruchová 

Zapisovateľ: Michal Richtárik  

 

UMZ č. 70/9/2023 

Hlasovanie :  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 
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Bod č. 2) Informácia o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava - Devínska 

Nová Ves plniteľných do 31.08.2023, alebo trvalo plnených 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 71/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

 

Bod č. 3) Informácia o dôležitých rokovaniach starostu Mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Starosta MČ: 

Tak ako ste pozitívne reagovali ešte v júni na rozpočet investičných projektov a postupov, tak som si 

ho dovolil spolu s kolegami aktualizovať, máte ho v materiáli. Budem troška kratšie ako obvykle, hoci 

sa dá o tom veľa rozprávať. Myslím si, že v rámci ďalšieho zastupiteľstva a zastupiteľstva, ktoré sa bude 

týkať práve rozpočtu si povieme viac k jednotlivým veciam. Ja by som vyzdvihol z toho všetkého 

ukončenie projektu dostavby a nadstavby ZŠ I. Bukovčana 3, čo bol obrovský projekt. Stihli sme ho  

vďaka veľmi dobrej spolupráci so školou aj s rodičmi, pán poslanec Antal je aj predseda Rady rodičov 

a ďakujem za podporu a komunikáciu, nehovoriac o kolegoch z úradu: kolegyni Barbare Langsfeldovej 

a pani Ing. Macákovej, ktoré celý projekt riešili. Chcel by som na tomto mieste v tomto bode spomenúť 

pani zástupkyňu, ktorá nielenže ma zastúpila vo veľa prípadoch ale aktívne pristúpila k tomuto projektu 

a vďaka jej podpore a pomoci sa nám podarilo veľa úskalí pri výstavbe doriešiť. V rámci ministerstva 

máme informáciu, že sme jeden z tých lepších projektov, nebudem hovoriť, že najlepší, ale z lepších, 

pretože máme aktuálne informácie, že nemáme také problémy ako iné mestské časti a obce, to 

znamená, že nemáme toľko zmien, nemáme toľko dodatkov v rámci zmluvy a pod. Čaká nás ešte 

samozrejme ďalšie obdobie udržateľnosti, kontrol a všetkých týchto vecí. Aj vďaka škole sa podarilo 

vybavenie nachystať tak, aby prvý školský deň bol ako keby tá budova stála už niekoľko rokov resp.  

dostavba stála už niekoľko rokov, za čo je veľká vďaka. Ako sme sa aj s pani riaditeľkou bavili, tak 

učitelia aj žiaci sú veľmi nadšení, je to veľmi príjemné prostredie a to bol aj cieľ tejto dostavby, takže 

za úspešný projekt samozrejme ďakujem tiež poslancom  za podporu rozpočtu a samotného projektu 

či už aj minulého zastupiteľstva alebo súčasného. Preto vyzdvihujem tento projekt, pretože je to 

najväčšia investícia do školstva, odkedy boli ZŠ I. Bukovčana a P. Horova v Devínskej postavené. Čo sa 

týka ďalších vecí, vypichnem dosť komunikované témy s občanmi - to je problém OLO s vyvážaním 

z rekreačných oblastí. Mali sme stretnutie priamo s občanmi na mieste, kde som apeloval na OLO, že 

kým nebude jasne vyriešená celá situácia, aby sa neodvolávali na interné predpisy a VZN a aby boli viac 

proklientskí a tak ako sa doteraz vyvážal odpad aj z menej prístupných oblastí, aby tento odvoz bol 

zachovaný. Ďakujem aj občanom, že mali konštruktívny prístup k týmto debatám priamo na mieste. 
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Aktuálne informácie zo včera, dosť dôležité: Včera vláda schválila odpustenie covid pôžičky, ktorú sme 

si ako mestská časť vzali, to znamená je to ďalšie odbremenie MČ, za čo ďakujem, ale nastalo nám tiež 

úskalie včerajším zasadnutím vlády a to je schválenie prírodnej rezervácie Devínska Kobyla. Neviem 

nakoľko ste v tejto téme zorientovaní, ale tá téma bola diskutovaná dávnejšie na komisii ŽP. Dochádza 

k značnému obmedzeniu života a fungovania v tejto oblasti, čiže ma zaujíma, keď bude platné 

zverejnené uznesenie, tak ma zaujíma obsah, pretože počas leta som mal aj komunikáciu s urbárom, 

ktorí to vnímajú ako veľký problém, pretože nebudú mať možnosť využívať svoje pozemky tak, ako by 

mali a jediní, ktorí budú odškodnení za túto zmenu – majú byť mestské lesy a štátne lesy. Takže tí, ktorí 

majú lesné pozemky na Kobyle plus turistické chodníky, kde sme dávali jednoznačnú požiadavku, aby 

bol zachovaný voľný pohyb, tak ako doteraz a aby nebol nijakým spôsobom regulovaný do takej miery 

ako napríklad plánovaná zajtrajšia bohoslužba  - Sedembolestná Panna Mária, vo Weitovom lome, kde 

musíme každý rok žiadať o povolenie a každý rok sa v rámci toho procesu odvolá OZ z Košíc, čo sa stalo 

aj tento rok. Odovolali sa a natiahlo sa celé konanie, čo spôsobilo že nebude právoplatné rozhodnutie 

a teda akcia, ktorá je za mňa neškodná, je to bohoslužba, ktorá sa v kľude koná vo Weitovom lome, je 

v podstate nepovolená, ale pohyb osôb individuálne v skupinkách tam nijako nie je kontrolovaný ani 

regulovaný. Čiže tí, ktorí to robia zodpovedne, sú trestaní a tí, ktorí sa správajú nezodpovedne, nie sú 

kontrolovaní s odôvodnením, že nemáme dostatok personálu v štátnej ochrane prírody. Čiže toto ešte 

bude téma na dlhšie, pretože mám obavu, že toto sa bude opakovať teraz vlastne v rámci celej Kobyly. 

Dúfam, že nie. Vítam väčšiu ochranu prírody, tak ako aj my všetci ako vás poznám, ale všetko by sa 

malo robiť s nejakým dostatkom zdravého rozumu.  

Technické a nové vozidlo pre DHZ - VW darovala v zachovalom stave dobré vozidlo, ktoré môžeme 

používať na technické výjazdy. Nemusíme teda riešiť vodičov, ktorí majú vyššie oprávnenie na vozidlá 

s majákom, čiže je to omnoho operatívnejšia technika. Avšak nás čaká, preto to spomínam, na ďalšom 

budúcom zastupiteľstve materiál, kedy budeme potrebovať nahradiť vozidlo, ktoré máme a využíva sa 

napríklad na lesné požiare a už je v nevyhovujúcom stave. Budeme ho musieť nahradiť a náhrada je 

zatiaľ v mojej komunikácii s rakúskou veľvyslankyňou, ktorá nám poskytla kontakty na DHZ v Rakúsku. 

Ak majú techniku, ktorá by bola vyhovujúca pre nás a nemuseli by sme kupovať novú, v momentálnej 

situácii veľmi drahú techniku, tak by sme išli do tohto riešenia. Je to v podstate v rámci kapitálových 

výdavkov bezproblémový proces, ktorý by sme vedeli zvládnuť, ale považujem za dôležité vám to 

povedať, že pracujeme aj s touto možnosťou.  

Čo sa týka projektu fast care, prišli nám financie, ktoré sme žiadali v rámci programu týkajúceho sa 

odídencov z Ukrajiny, pričom v ďalšom bode máme aj zmenu rozpočtu. Prišla nám celá čiastka, teraz 

sme v debate s hlavným mestom, či tých 50% a akým spôsobom mestu odovzdáme alebo posunieme. 

Taká je dohoda, keďže mesto znáša značnú časť nákladov spojených s odídencami. Dohoda v rámci 

mesta a bratislavských mestských častí bola taká ako som vám hovoril na poslednom zastupiteľstve 

50% ide mestským častiam a 50% by malo ísť hlavnému mestu. Sú to verejné prostriedky z EÚ, preto 

by mali byť kryté nielen Memorandom ale my starostovia Bratislavy požadujeme, aby k tomu bola 

vypracovaná zmluva o spolupráci. Čiže toto je ešte taký detail, ktorý akonáhle by bola zmluva 

o spolupráci dohodnutá, bude predmetom rokovania zastupiteľstva.  

Máte tu ešte množstvo opráv ihrísk, doplnenie detských ihrísk, máte tu informácie o opravách 

havarijných stavov, čo sa cez leto štandardne stáva. Nie je to príjemné ale je to vec, vzhľadom na vek 

budov, ktoré tu máme aj školských zariadení aj napriek investíciám, ktoré do nich dávame, tak sa 

stávajú havárie typu prasknutie potrubia a zaplavenie priestorov, kde potom aktívne spolupracujú aj 

naši dobrovoľní hasiči, ktorí pomáhajú s čistením. Toto sú veci zo života, ktoré treba riešiť. Tie veci sa 

udiali aj mimo iných plánovaných projektov. Radšej by sme maľovali triedy nanovo ako by sme ich mali 

maľovať kvôli havárii.  
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Ešte spomeniem, čo je tu vypichnuté - spoje MHD. Kolovala informácia, že je to rozhodnutie mestskej 

časti. Ja chápem, že obyvatelia alebo mnoho ľudí nevie ten rozdiel medzi mestským a miestnym 

zastupiteľstvom a miestnym a mestským zastupiteľstvom. Čiže ak ste dostali informáciu od 

Dopravného podniku, že o tom rozhodlo mesto, neznamená to mestská časť, ale znamená to mesto. 

V tomto prípade prebiehala komunikácia v prvom polroku, kde sme striktne Bratislava 4 (starostovia 

najmä Záhorská, Dúbravka a Devín) boli proti týmto zmenám. Chceli sme mať detailné dáta, ja som 

dostal čiastočné aj to už po zavedení zmien grafikonu. Najhoršia zmena, ktorá nastala - to je skrátenie 

linky 21, ktorá mala ísť až k poslednej bráne závodu VW. Tam sa nám podarilo riešiť dopravu nakoniec 

aj k poslednej bráne. Ten systém je teraz vyhodnocovaný ako ho DP zaviedol. Uvidíme ako to funguje, 

čakám tiež na informácie ako je ten spoj využívaný a aké sú tam najbližšie možnosti. Nehovoriac o tom, 

že na najbližšom MsZ prídu aj petície z iných častí BA, kde tá doprava nenadväzuje a nie je dobre 

riešená po novom. Chápem šetrenie, ktoré sa rieši v rámci DP, ale nechápem ho takýmto spôsobom 

ako je riešené. Ale riešime to. Moje požiadavky zo strany MČ chodia, stále vyzývame na stretnutia, na 

MR a na MsZ určite túto tému opäť otvorím. Po tomto mesiaci - po septembri, sa teda ukáže ako majú 

tieto zmeny dopad na obyvateľov. Nie je to v kompetencii MČ, ale to neznamená, že sa o to nestaráme. 

Ešte z mojej strany na záver k tomuto bodu - za posledné obdobie nás opustilo veľa 

Devínskonovovešťanov, budem menovať iba dvoch posledných, ktorí boli zamestnancami MČ a to je 

Andrej Rehánek a Milan Ďuriška. Sú to ľudia, ktorí Devínskej dali veľmi veľa a bol by som rád keby ste 

im aj počas alebo po zastupiteľstve venovali spomienku. Pretože to neboli ľudia, ktorí by Devínsku 

nemali radi alebo tu len žili, ale to sú ľudia, ktorí aktívne pracovali pre DNV. A takisto všetkých, ktorí sa 

zapájali do života a vzhľadom na svoj vek alebo chorobu opustili naše rady. Hovorím to pri tomto bode, 

pretože to robíme všetci preto, lebo tu chceme niečo zanechať a zajtra tu už byť nemusíme. Takže 

s takýmto krédom pristupujú aj zamestnanci úradu aj kolegovia, viem že aj vy, lebo vás poznám, 

k jednotlivým investičným projektom MČ. Z mojej strany všetko, nech sa páči v rámci diskusie. 

 

Poslanec Antal:  

Ďakujem za slovo, ja by som sa možno vrátil k ZŠ I. Bukovčana. Je to presne tak, že otvorili sme školský 

rok úspešne a musím povedať, že za rodičov, na ktorých čele stojím, patrí veľká vďaka všetkým 

zamestnancom MČ a MÚ samozrejme, ktorí sa na tom veľmi intenzívne podieľali, nebudem menovať, 

lebo naozaj na tom pracovala kopa ľudí. Rodičia sa naozaj tešia tejto prístavbe a nadstavbe a ja sa 

samozrejme chcem poďakovať aj za to, že vedenie MČ si našlo čas aj priestor a zúčastnilo sa Rady 

rodičov, kde dopodrobna pani zástupkyňa vysvetlila a dala informácie v súvislosti s tým, ako celá táto 

nadstavba a prístavba prebiehala. A samozrejme aj zodpovedala otázky rodičom, ktoré ich zaujímali. 

Aj vzhľadom na tie rokovania, ktoré sú tu spomenuté, určite by som veľmi rád chcel vyzdvihnúť, že 

stále v popredí MČ je aj šport, pretože samozrejme snažíme sa aby tie naše deti boli aj nejakým 

spôsobom zamestnané a šport je jednou z veľkých príležitostí a možností ako  ich zamestnať. Teším sa 

teda, že MČ sa zaoberá aj výstavbou telocvične práve pre ZŠ ale aj samozrejme ďalšej športovej haly 

pri VW. Ja rozumiem, že tých úloh je veľmi veľa a verím, že časom sa dostaneme aj ku komplexnej 

rekonštrukcii areálu ZŠ I. Bukovčana. To znamená, rozprávali sme sa o tom, úlohy sú určite dané aj 

priority sú určené z hľadiska tých možností, ktoré MČ má aj z hľadiska financovania z externých zdrojov 

ak je taká možnosť. Takže verím, že za toto volebné obdobie posunieme MČ spoločne všetci ako sme 

tu vďaka vám pán starosta a samozrejme poslancom a zamestnancom o veľký kus dopredu. Takže za 

rodičov ešte raz veľká vďaka.  
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Poslanec Čorej:  

Ďakujem za slovo. Ja by som sa len chcel spýtať v rámci toho materiálu sa spomína VO na projektové 

práce pre MČ, že je tesne pred ukončením. V akom to je štádiu, čo to znamená tesne pred ukončením 

a, že koľko subjektov sa prihlásilo a kedy môžeme rátať s tým ukončením. Otázka sa tiež aj týkala areálu 

Bukovčana, že či tam je nejaký termín alebo vízia, že kedy by sa s tým mohlo začať niečo robiť, ďakujem. 

 

Starosta MČ: 

Čo sa týka VO, ten proces je zložitý, keďže je to na dlhšie obdobie aj na väčší objem financií a chceme 

do toho zahrnúť aj areály a všetky investičné projekty, pri ktorých je to napísané, nebudem ich teraz 

všetky menovať, ale zhrniem možno športová hala, námestie, knižnica, areál voľnočasový a predtým 

ešte telocvičňa, pretože to nás čaká najskôr. Má ísť čoskoro výzva a dovtedy potrebujeme mať 

spravené projektové dokumentácie. VO je zložité v tom, že sa prihlásilo 6 subjektov a my budeme mať 

v podstate v rámci toho obstarávania garantovaný výber medzi jednotlivými subjektami. Tí, ktorí 

nesplnili podmienky sa samozrejme vyradili. Podľa procesov VO musí prejsť lehota na to, aby mali 

možnosť v prípade negatívneho výsledku sa odvolať, prípadne doplniť. Čiže prvé bolo dopĺňanie 

podkladov, keďže každý jeden z tých 6-tich niečo musel doplniť. To už záleží od týchto subjektov, 

niekedy sa to robí tak, že sa zruší VO. My sme to urobili, že síce je to dlhšie, lebo keby sme išli do 

nového, tak sme zase niekde možno v januári. Počkali sme, vyzvali sme ich na doplnenie, doplnili údaje. 

Teraz tí, ktorí nemali tie potrebné dokumenty, ktoré mali doplniť, sú vyradení. Čaká sa na skončenie 

lehoty, ktorú majú na odvolanie a toto, keď ukončíme, budeme môcť realizovať PD. Sme tesne pred 

touto lehotou, t.z. ešte nejaký týždeň to bude trvať, prídeme k podpisu zmluvy a o tom podpise zmluvy 

budete samozrejme informovaní. A potom nasleduje proces, ktorý som vám hovoril aj na osobných 

stretnutiach, sadneme si a povieme si vzhľadom na to, že ideme chystať rozpočet na budúci rok, čo je 

teda zo života MČ nevyhnutné. Určite dávame prednosť zatvoreným priestorom či už športovým alebo 

kultúrnym, pretože tých je obrovský nedostatok a máme množstvo subjektov, ktoré potrebujú 

trénovať. A predsa len, keď si to zoberiete zo života, počasie si nevyberáme, ale keď máme kryté 

budovy a vieme ich čo najskôr postaviť, tak je to prioritnejšie riešenie. Nehovoriac o tom, že  sa nám 

podaril  úžasný projekt - 8 nových tried, to znamená viac žiakov a zmeny legislatívy, týkajúce sa 

napríklad viac hodín telesnej výchovy a niekde tie hodiny absolvovať musia. Čo sa týka ZŠ I.Bukovčana, 

pôjdeme prvé do telocvične, aby sme zvládli vykryť hodiny telesnej výchovy a predpokladaný termín 

vám teraz nepoviem. Hneď ako bude hotová projektová dokumentácia a hneď ako začneme procesy, 

pretože pre každú takúto väčšiu investičnú akciu potrebujete  či už stavebné povolenie alebo ohlášku 

a iné procesy, ktoré sa toho týkajú a vyjadrenia dotknutých orgánov. Vieme predikovať, že zhruba to 

bude pol roka až rok. Ideový zámer v podstate vieme, bol odkomunikovaný, čo sa týka ZŠ I.Bukovčana, 

vieme aké sú tam potreby školy, architekti zadanie dostanú v momente po ukončení VO. Teraz ak sa 

neodvolajú účastníci VO, tak zhruba týždeň dva, do konca septembra by sme to mali určite ukončiť. Ak 

tam bude nejaký iný termín, tak to pošlem k vám do skupiny alebo to bude zverejnené.   

 

UMZ č. 72/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 
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Bod č. 4) Rozpočtové opatrenia č.3 k schválenému rozpočtu mestskej časti Bratislava - Devínska Nová 

Ves za rok 2023 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 73/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 5) Poskytnutie dotácie pre Dom sociálnych služieb Senecio, n.o. 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 74/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

 

Bod č. 6) Dodatok č. 5 k zriaďovacej listine Materskej školy Milana Marečka 20, Bratislava 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 75/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                        Nehlasoval: 

      11                                 11                              0                                    0                                  0 
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Bod č. 7) Návrh na schválenie odmien členom komisií - neposlancom za I. polrok 2023 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 76/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 8) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves č. 

.../2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Devínska 

Nová Ves číslo 2/2019 zo dňa 15. mája 2019, ktorým sa vydávajú trhové poriadky pre príležitostné 

trhy na území mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves v znení Všeobecne záväzného nariadenia 

č. 4/2019, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-

Devínska Nová Ves číslo 2/2019, v znení Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2019, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves číslo 2/2019 a 

v znení Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2021, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves číslo 2/2019 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 77/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 9) Prenájom častí pozemkov registra „C“ KN parc. č. 122/1, parc. č. 124/4 a parc. č. 1301 z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa pre MVDr. Vojtecha Baculáka. 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 78/9/2023 
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Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 10) Schválenie zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena za účelom uloženia 

vodovodnej prípojky na pozemku vo vlastníctve mestskej časti BratislavaDevínska Nová Ves v 

prospech Mgr. Mareka Baluna s manželkou 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 79/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                11                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 11) Schválenie odkúpenia pozemku registra "C"KN parc. č. 5/8 v k.ú. DNV do vlastníctva 

mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 80/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 12) Schválenie zámeru prenájmu nebytového priestoru o výmere 85,83 m², miestnosti č. 

1.2.01 v objekte Dovina pasáže na ul. M. Marečka 4, formou obchodnej verejnej súťaže a podmienky 

obchodnej verejnej súťaže k prenájmu nebytového priestoru 

 

Bez rozpravy. 
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UMZ č. 81/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 13) Schválenie zámeru prenájmu nebytového priestoru o výmere 40,15 m², miestnosť č. 106 

v objekte Viacúčelového zariadenia na ul. Š. Králika 1, formou obchodnej verejnej súťaže a 

podmienky obchodnej verejnej súťaže k prenájmu nebytového priestoru. 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 82/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 14) Schválenie spôsobu prevodu pozemku registra "C"KN parc. č. 1833/4 a predaj pozemku 

registra "C"KN parc. č. 1833/4 z dôvodu hodného osobitného zreteľa – Alena Fríbertová 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 83/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 15) Informácia o stave rozpočtového hospodárenia mestskej časti Bratislava– Devínska Nová 

Ves k 30.06.2023 
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Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 84/9/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

 

Bod č. 16) Správa z kontroly stavu a vývoja dlhu mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves za I. a 

II. štvrťrok 2023. 

 

Bez rozpravy 

 

UMZ č. 85/9/2023 

Hlasovanie :  

Prítomní :                          Za                           Proti                          Zdržal sa                         Nehlasoval  

      11                                 11                              0                                    0                                  0 

 

 

 

Bod č.18) Rôzne.   

 

Bez rozpravy. 

 

Bod č. 19) Interpelácie  

 

Prednostka MÚ: 

Dobrý deň, chcem informovať, že od posledného zastupiteľstva 28.6.2023 nebola podaná na MÚ MČ 

Bratislava- Devínska Nová Ves žiadna písomná interpelácia.  
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Starosta MČ:  

Ďakujem, aj bod interpelácie máme za sebou. Myslím, že veľa vecí sme aj v lete prediskutovali aj 

výsledok práce tohto zastupiteľstva a môžem otvoriť bod vystúpenia občanov.  

 

Bod č.17) Vystúpenia občanov o 17:00 hod.   

Občan: 

Dobrý deň prajem, vážené pani poslankyne a páni poslanci, pán starosta, zamestnanci MÚ, prišiel som 

teraz práve včas. Ja som chcel len jednu vec, takú poznámku, ja som pozeral ako som bol na ceste. 

Ďakujem veľmi pekne ako pán starosta predstavil všetky aktivity plus aj ako sa venoval otvoreniu 

dostavby a prístavby. Je to naozaj perfektný krok a vnímam to veľmi pozitívne. Myslím, že aj okolie  

rodičov. Moje meno je Martin Kaniansky, už dlhé roky som a bol som spoluzakladateľ športového klubu 

a jedna z tých aktivít, ktorú sme akoby začali riešiť bola aj iniciatíva na prerobenie športového areálu 

pri ZŠ Bukovčana. Super je správa, že bude výber projektantov pre projektové dokumentácie uzavretá 

v septembri. Ja by som chcel len jednu vec možno ešte k tomu, hovorilo sa aj o hale, že ak by sa dalo 

zvážiť pre nejaké priority aj pre stavbu športového areálu. Je to vec, ktorá už tu je dlhé roky a vieme, 

že tých priorít je tu veľmi veľa, každopádne možno také 3 dôvody, čo tam vnímame. Už keď sme spustili 

iniciatívu Bukovčana deťom, tak sa nám už cez 300 ľudí ozvalo s podporou a povedali, že absolútne to 

vítajú, tak prvá vec je tá, že je tam už takmer 1000 detí na tejto škole a vieme že z tej kapacity nestíha  

škola. Nie je to len o telocvični, ale aj o vonkajšom areáli a nie je to len o hodinách telesnej výchovy ale 

aj o školskej družine aj mimoškolských aktivitách pre tie deti. Preto telocvičňa vieme, že je potrebná, 

ale školský areál má ešte väčšiu dôležitosť z pohľadu toho využitia tými deťmi možno s výnimkou dvoch 

troch mesiacov v roku. Druhá vec, že teraz je tá šanca, poznáte ma odkedy môj starší syn nastúpil na 

ZŠ, tak sa snažím iniciovať túto aktivitu, čo už je takmer dvanásty rok. Teraz máme tú šancu sa 

realizovať, vieme, že sú tu fondy pre rozvoj športu, sú tu fondy, ktoré sa dajú získať pri prestavbe toho 

areálu, takže je tu nejaká šanca to využiť a urobiť túto aktivitu. Tretia vec, čo aj my vnímame, že keď sa 

ten športový areál bude prerábať, tak bude dobré to urobiť komplexne celé, to znamená aby tie deti 

to mohli využívať. Preto by som bol rád a rád by som apeloval na vás poslancov, keď budete uvažovať 

o tých prioritách, tak skúsiť tam aj toto zahrnúť, lebo naozaj je to veľký projekt a veľmi to pomôže  

športovej infraštruktúre pri tomto areáli. Nie je to len o športových aktivitách, ale aj o družine. Ďakujem 

pekne. 

 

Starosta MČ: 

Ďakujeme veľmi pekne. Ono je to diskutovaná téma teraz veľmi, takže budeme určite otvárať na 

začiatku ako som spomínal pri tvorbe rozpočtu a prejdeme si možnosti samozrejme. Je to aj o tých 

výzvach, čiže keď budeme mať informácie, ktorá výzva kedy pôjde, tak to nám tiež určuje svojim 

spôsobom priority. Ale je to dlho diskutovaná téma a verím, že ešte dlho diskutovaná bude až kým ju 

zdárne neukončíme. Takže to je za nás asi aj za kolegov. Na športovej komisii predpokladám, že bude 

opäť táto téma v rámci priorít a športovísk diskutovaná. Teraz sa nám podarili nejaké granty na 

športové vnútrobloky na J. Smreka, Š. Králika a podobne a postupne sa hýbeme aj v týchto veciach 

a samozrejme budeme radi, keď bude dobudovaný areál aj ZŠ P. Horova aj I. Bukovčana. 
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Poslanec Tittel: 

Ďakujem za slovo. Ja len chcem potvrdiť slová pána starostu, že určite je to v našich prioritách a  určite 

to budeme riešiť na komisii športu, kde sme vlastne spolu, že je to naša priorita a vnímame to, že pán 

starosta povedal ešte na začiatku, že aj tá telocvičňa a jednoducho tie športoviská kryté, že majú svoj 

zmysel a takisto súhlasím s vami, že aj tento areál si určite zaslúži našu pozornosť. Ďakujem. 

 

Zástupkyňa starostu Janatová: 

Veľmi krátko, poznáme sa nejaký ten piatok, takže prediskutovávame túto tému, ale chcela by som to 

len doplniť, že momentálne aj včera, teda predvčerom, sme boli na Rade rodičov a takisto v podstate, 

som si pozrela ten areál. On je celkom pekne udržiavaný, čiže momentálne ja som to komunikovala len 

s pani riaditeľkou, pre tie potreby školy na voľnočasové aktivity a družinu stačí. A skutočne tak ako 

povedal pán starosta, momentálne tá telocvičňa je akútny problém, pretože keď pridajú jednu hodinu 

telocviku, tak tie deti nebudú v podstate mať kde cvičiť, pretože plus tých nových 8 tried, ktoré sme 

tam vybudovali je veľmi veľa žiakov. Preto je prioritou teraz tá telocvičňa a až potom ten areál. Keby 

možno nám nehrozila tá jedna hodina TV navyše, tak dá sa uvažovať inak, ale bohužiaľ, teraz toto bude 

priorita a naozaj zatiaľ ten areál DNV Šport veľmi pekne udržiava. Ale urobí sa projekt a pokiaľ bude 

nejaká výzva a budú na to peniaze tak nebude žiadny problém, ja si myslím, že potom by to išlo rýchlo 

realizovať. Ďakujem. 

 

Starosta MČ: 

Ďakujem veľmi pekne aj za to, že sme tento bod mali, lebo by mi bolo ľúto, keďže ho máme štandardne 

v tomto volebnom období zakotvený v programe. Ja ďakujem kolegom poslancom a poslankyniam, 

zamestnancom úradu za prípravu  zastupiteľstva a priebeh a vidíme sa či už na komisiách alebo 

pracovných stretnutiach, ktoré nás čakajú. Čaká nás zostavovanie rozpočtu, takže ešte jedna podstatná 

informácia, zmena štatútu, ktorá bude o dva mesiace alebo teda do dvoch mesiacov čiže na najbližšom 

riadnom zastupiteľstve, kde by sa mali meniť podmienky, čo sa týka financovania mestských častí. 

Podarilo sa mi vylobovať plus pre DNV, ešte čakáme na konkrétne čísla, takže to si ešte povieme. To je 

asi tak všetko na dnešný deň prajem vám príjemný zvyšok dňa a pekný predĺžený víkend a vidíme sa 

čoskoro. 

 

 

 

Ing. Mária KOPRDOVÁ                                                                  Dárius KRAJČÍR  

     prednostka MÚ                                                                             starosta MČ  

Bratislava-Devínska Nová Ves                                                           Bratislava-Devínska Nová Ves 
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Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Beata Janatová                  ......................................... 

        

Petra Žáčik Jendruchová           ......................................... 

 

 

Zapísal: Michal Richtárik  


